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Írásbeli választ igénylő kérdés

dr. Schmitt Pál,
az Országgyű lés elnöke részére

HELYBEN

Tisztelt Elnök Úr !

A Házszabály 91 . § . alapján bejelentem, hogy írásbeli választ igényl ő kérdést kíváno k
benyújtani Dr. Fazekas Sándor Vidékfejlesztési Miniszter Úrhoz:

„Valóban szigorítások várhatók az élelmiszerbiztonság területén? ”
címmel.

Tisztelt Miniszter Úr !

A híradások és a bizottsági meghallgatások során több forrásból értesültünk róla ,
hogy a kormány az élelmiszerbiztonság területén szigorításokat tervez, a hatóság i
ügymenet gyorsabbá tétele mellett .

A tárca a rossz minőség ű élelmiszerek forgalmazását ki akarja szorítani a haza i
piacról, tervezi tovább a már meglevő szankciók szigorítását. Kettős ellenőrzés i
rendszer bevezetését tervezi, megakadályozva ezzel, hogy Európa élelmiszerhulladé k
lerakója legyünk. Mindemellett az új koncepció része a hungarikumok lajstromána k
befejezése is, valamint az ősi magyar növény és állatfajták termesztésbe és
tenyésztésbe vonása is kiemelt hangsúlyt kap a jöv őben.

Kérdezem Tisztelt Miniszter Urat !

• Mit jelent ebben a megvilágításban a kettős ellenőrzési rendszer?
• Milyen további szigorításokat tervez a szaktárca élelmiszerbiztonság területén ?
• Hogyan kívánja támogatni a kormány a magyar élelmiszerek piacra jutását ?

Budapest, 2010. június 21 .
MSZ
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